
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 20. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 228
Ministeren bedes redegøre for årsagen til, at man ikke længere opgør produktivitetsudvik-
lingen på landets sygehuse.
Der henvises til artikel på weekendavisen.dk 19/1-25: ”Råderummets genopfyldning”.
https://www.weekendavisen.dk/samfund/raaderummets-genopfyldning

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh 
(LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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